

Dior institut

Au Plaza Athénée

SOIN HAUTE-COUTURE DU MOIS

Le Dior Institut a le plaisir de vous proposer son

SOIN LE MIRACLE
L'OR DE VIE
2H – 520€

Le soin holistique par excellence pour une harmonie totale. Une exfoliation douce et des pincements stimulants préparent la peau à recevoir l'incroyable force vitale de la sève d'Yquem. Le shiatsu du cuir chevelu, du visage et des épaules relaxe profondément tout le corps. Le modelage intense des muscles du visage décripe leurs microtensions. La peau est transformée et respandit d'un éclat spectaculaire.

Nous sommes heureux de vous accueillir au Dior Institut au Plaza Athénée.

Pour plus d'informations ou pour effectuer une réservation, merci de contacter:

Extension 65 35
Email InstitutDior.HPA@dorchestercollection.com

COUTURE TREATMENT OF THE MONTH

Dior Institut is pleased to present

THE L'OR DE VIE MIRACLE
FACE TREATMENT
2H – €520

The ultimate holistic treatment for total harmony. Mild exfoliation and stimulating movements prepare the skin to receive the incredible vital force of Yquem sap essence. Shiatsu techniques, applied to the scalp, face and shoulders, bring the body into a state of deep relaxation. The facial muscles are intensely sculpted to release microtensions. The skin is transformed and resplendent, revealing a spectacular glow.

We look forward to welcoming you to Dior Institut au Plaza Athénée.

For more information or to make a booking, please contact:

Extension 65 35
Email InstitutDior.HPA@dorchestercollection.com